



Waste Electrical and Electronic Equipment (WEEE)

All EU member states are covered by the WEEE Directive. WEEE stands for "Waste Electrical and Electronic Equipment" and is used as a generic term for the recycling of electrical and electronic products for scrapping at the end of life.

WEEE Directive 2012/19/EU on Waste Electrical and Electronic Equipment establishes common EU rules for the handling of electronic waste. The rules are based on environmental concerns and aim to limit the amount of electronic waste to be disposed of.

Migatronik A/S is aware of its environmental responsibilities throughout the individual product lifecycle, from development through production and many years of service to final scrapping, with the highest possible level of recycling and recovery.

Migatronik A/S is registered in the Danish Producer Responsibility System (DPA-System) and complies with current rules for labeling and take-back of waste products supplied by Migatronik. DPA-System is in charge of administrative tasks associated with WEEE.



Migatronik products are marked with the obligatory crossed out wheeled bin, shown above. This symbol means that disposal of end-of-life products with the household waste is prohibited. Instead these products can be returned to Migatronik for environmentally correct waste disposal.



Affald fra elektrisk og elektronisk udstyr

Alle medlemslande i EU er omfattet af WEEE-direktivet. WEEE er en forkortelse for "Waste Electrical and Electronic Equipment" og anvendes som en fælles betegnelse for affaldshåndtering af elektriske og elektroniske produkter i forbindelse med skrotning efter endt livscyklus.

WEEE-direktiv 2012/19/EU om affald af elektrisk og elektronisk udstyr fastsætter fælles EU-regler for håndtering af elskrot. Reglerne er begrundet i miljøhensyn og har til formål at begrænse mængden af elskrot, som skal bortskaffes.

Migatronik A/S er bevidst om sit miljøansvar gennem det enkelte produkts livscyklus, fra udvikling over produktion og efterfølgende mange års drift til afsluttende skrotning, med højest mulig grad af genanvendelse og nyttiggørelse.

Migatronik A/S er registreret hos Dansk Producentansvarssystem (DPA-System) og efterlever gældende regler for mærkning og tilbagetagning af udtjente produkter leveret af Migatronik. DPA-System varetager de administrative opgaver forbundet med WEEE.



Migatronics produkter er mærket med den obligatoriske skraldespand med kryds over, vist herover. Mærkningen betyder, at udtjente produkter ikke må bortskaffes med dagrenovationen, men i stedet kan returneres til Migatronic for miljømæssigt korrekt affaldshåndtering.



Entsorgung von Elektro- und Elektronik-Altgeräten

Alle EU-Mitgliedstaaten sind von der WEEE-Richtlinie umfasst. WEEE ist eine Abkürzung für "Waste Electrical and Electronic Equipment" und gilt als gemeinsame Bezeichnung für die Abfallentsorgung elektrischer und elektronischer Altgeräte bei der Verschrottung am Ende des Lebenszyklusses.

WEEE-Richtlinie 2012/19/EU für Elektro- und Elektronik-Altgeräte legt gemeinsame EU-Regeln für die Entsorgung von Altgeräten fest. Die Regeln basieren auf Umweltschutzbelangen und zielen darauf ab, die Menge des zu entsorgenden Elektroschrotts zu begrenzen.

Migatronic A/S ist sich seiner Verantwortung für die Umwelt durch den Lebenszyklus des einzelnen Produkts bewusst, von der Entwicklung über die Produktion und den langjährigen Betrieb bis zur endgültigen Entsorgung mit dem höchstmöglichen Maß an Recycling und Verwertung.



Migatronic A/S ist bei dem Dänischen Herstellerverantwortungssystem (DPA-System) registriert und erfüllt die geltenden Vorschriften für die Kennzeichnung und die Rücknahme der Altgeräte, die von Migatronic geliefert worden sind. Das DPA-System nimmt die Verwaltungsaufgaben im Zusammenhang mit WEEE wahr.